

Dagsorden

Til stede:

Dagsorden

Punkt 0: Valg af referent, protokolførelse

Punkt 1: Orientering (ikke aktiviteter)

- Punkt 1.1: Folkestedet (v. Emilie)
- Punkt 1.2: We Want You! (v. Emilie)
- Punkt 1.3: ÅUF (v. Mika)
- Punkt 1.4: Bifrost (v. Tobias)
- Punkt 1.5: Børneudvalget (v. Emilie)
- Punkt 1.6: Fondsøgning (v. Ann)
- Punkt 1.7: Andet nyt?

Punkt 2: Økonomi (v. Ann)

- Punkt 2.1: Status - Forløbigt årsregnskab
- Punkt 2.2: Medlemstal/status
- Punkt 2.3: Foreslået budget 2023

Punkt 3: Indkomne forslag fra medlemmer (v. Mika)

- Punkt 3.1: Pay-it-forward (v. Emilie)

Punkt 4: Status på foreningens aktiviteter

- Punkt 4.1: Aarhus ved Midnat (v. Emilie)
- Punkt 4.2: Den Magiske Skole Aarhus (v. Mika)
- Punkt 4.3: Biblioteksudvalget (v. Tobias)
- Punkt 4.4: Legendarisk Filmaften i Aarhus (v. Ann)
- Punkt 4.5: Åben Torsdag (v. Ann)
- Hvem står egentlig for at planlægge ÅT?
- Punkt 4.6: Voksenkampagne til Magisk Skole (v. Emilie)
- Punkt 4.7: Karls Konfirmation (v. Mika)
- Punkt 4.8: Hunger & Ligdans (v. Tobias)
- Punkt 4.9: Blod & Begær (v. Ann)
- Punkt 4.10: Intro til Figurspil (v. Tobias)
- Punkt 4.11: Anarkhia (v. Emilie)
- Punkt 4.12: Børn af Skoven (v. Mika)
- Punkt 4.13: Tandland (v. Ann)
- Punkt 4.14: Nye initiativer?

Punkt 5: Lukket punkt (v. Ann)

Punkt 6: Status på GF (v. Ann)

Genbesøg af vedtægter

Genopstillinger?

Punkt x: Eventuelt.

Referat

Til stede: Benjamin Borød, Mika Larsen, Emilie Ehlers, Ann Christensen, Finian Westergaard (suppleant, der supplerer ind for Tobias). 5 stemmer til stede.

Referat

Punkt 0: Valg af referent, protokolførelse

Ann vælges som referent.

Finian er valgt af mødeansvarlig som dirigent.

Punkt 1: Orientering (ikke aktiviteter)

Punkt 1.1: Folkestedet (v. Emilie)

Brug det.

Punkt 1.2: We Want You! (v. Emilie)

Der er startet op efter juleferien igen - første spilgang er på lørdag (14. januar). Meetups veksler her i det nye år mellem at være tirsdag og onsdag, og der kommer også nogle spildage på søndage.

Punkt 1.3: ÅUF (v. Mika)

På vej ind i et nyt styrelsesår - meget handler om at forberede årsmøde. Årsmøde ligger d. 23. februar. Vi skal have valgt en delegation. Pr. praksis står ÅUF-ansvarlige for det, hvilket vil sige Mika.

Punkt 1.4: Bifrost (v. Tobias)

N/A

Punkt 1.5: Børneudvalget (v. Emilie)

N/A

Punkt 1.6: Fondsøgning (v. Ann)

Spånsoratet bliver søgt af Cecilie til Anarkhia - er søgt. Spar Nord Fonden er også reserveret til Anarkhia.

Noah kommer til at søge Udviklingspuljen (Aarhus Kommune) til print/produktion af Tryllepap.

Punkt 1.7: Andet nyt?

Punkt 2: Økonomi (v. Ann)

Punkt 2.1: Status - Foreløbigt årsregnskab

Vi går ca. 10.000 kr. i overskud, dog er ca. 5.000 kr. af dem reserveret til Figurspil.

Punkt 2.2: Medlemstal/status

Vi er pt. 40 medlemmer af foreningen, men deadline for genindmeldes er først om 2 uger.

Punkt 2.3: Foreslået budget 2023

Ann forslår budget baseret på 2022. Der er en overvejelse over, at medlemstal måske falder lidt, eller som minimum stagnerer grundet, at MSÅ har nået max kapacitet. Derudover diskuteres der, om der skal sættes flere penge af til uddannelsespuljen, da der i år jo også er Knudepunkt, hvilket bestyrelsen gør. Bestyrelsen beslutter, at det reviderede budget bliver fremsat som budgetforslag til GF.

Punkt 3: Indkomne forslag fra medlemmer (v. Mika)

Punkt 3.1: Pay-it-forward (v. Emilie)

Kunne det give mening at have en slags pay-it-forward kontingent i foreningen? Hvor foreningen giver frikontingent/betaler kontingent for et medlem, mod forventning om, at det medlem så betaler kontingent for et andet medlem året efter. Forslaget drøftes, og der drøftes samtidig idéen om generelt at have et frikontingent i foreningen. Bestyrelsen beslutter, at det kan den ikke tage stilling til her, men måske det skal tages op til generalforsamlingen.

Punkt 4: Status på foreningens aktiviteter

Punkt 4.1: Aarhus ved Midnat (v. Emilie)

N/A

Punkt 4.2: Den Magiske Skole Aarhus (v. Mika)

Der er arrangørkamp i weekenden, men ellers intet nyt. Der er allerede en god del tilmeldte til næste sæson!

Punkt 4.3: Biblioteksudvalget (v. Tobias)

N/A

Punkt 4.4: Legendarisk Filmaften i Aarhus (v. Ann)

Vi venter på at finde ud af, hvornår vi kan booke Folkestedet.

Punkt 4.5: Åben Torsdag (v. Ann)

Hvem står egentlig for at planlægge ÅT?

Det er blevet foreningens projekt; noget, vi gerne vil se fortsætte. Det er bestyrelsens ansvar at støtte op om dette og sørge for, at der (så længe der er opbakning) er nogen, der står for det lidt mere jordnære organisatoriske/praktisk (oprette begivenheder, bestemme datoer, sørge for, at der er en nøglegølger, som kan åbne, og hvis ikke, aflyse begivenheden). Indtilvidere er denne person Noah.

Punkt 4.6: Voksenkampagne til Magisk Skole (v. Emilie)

N/A.

Punkt 4.7: Karls Konfirmation (v. Mika)

Der er kommet en facebookgruppe, og det er blevet annonceret, så nu begynder vi endelig at kunne se, at det rykket! Datoen er fastsat til d. 4. marts! Woohoo.

Punkt 4.8: Hunger & Ligdans (v. Tobias)

PUKK-puljen er afrapporteret og godkendt, vi har fået de sidste penge, og projektet er nu helt afsluttet.

Punkt 4.9: Blod & Begær (v. Ann)

N/A.

Punkt 4.10: Intro til Figurspil (v. Tobias)

N/A.

Punkt 4.11: Anarkhia (v. Emilie)

Der er etableret kontakt. Der er stor hype for at bruge UKH, så Emilie er gået i gang med at snakke med dem igen. Dato for første spilgang er nu sat til 6. maj.

Punkt 4.12: Børn af Skoven (v. Mika)

Skrider fremad. Der er etableret kontakt. De vil gerne bruge TVM og vil gerne ud og se det på et tidspunkt.

Punkt 4.13: Tandland (v. Ann)

Tandland er desværre blevet aflyst - der var ikke nok tilmeldte.

Punkt 4.14: Nye initiativer?

N/A.

Punkt 5: Lukket punkt (v. Ann)

Punktet drøftes.

Punkt 6: Status på GF (v. Ann)

Status: Der er sket udskiftninger i GF-gruppen. Mika har nu overtaget ledelsen af arrangementet. Indkaldelsen mangler at blive skrevet, men alt indholdet til den findes. Dato er stadig d. 4. februar.

Bestyrelsen taler lidt om tanker om opstilling/genopstilling.

Genbesøg af vedtægter

Som vanligt gennemgår bestyrelsen vedtægterne og drøfter, om bestyrelsen vil stille nogle ændringer sammen.

Følgende mulige ændringer er på tale og drøftes:

Fra erfaringer fra sidste GF: Stille et forslag, der ændrer paragraf 4, stk. 3, som siger, at alle deltagere på GF har 1 stemme, til at gøre det muligt, at vi kan have flere stemmer i valg, hvor der er mere end 1 post på valg (fx 2 personer som menige medlemmer, 3 suppleanter osv). Bestyrelsen stiller ikke forslaget samlet.

Stille forslag om at ændre opløsningsparagraffen til "2 på hinanden følgende generalforsamlinger" (med min. 1 måneds mellemrum). Bestyrelsen stiller ikke forslaget samlet.

Kontingent - kontingentændring træder i kraft samme år, evt. efter endt GF (eller så snart det kan ændres administrativt foreninglet), eller måske med 1 måneds varsel. Bestyrelsen stiller ikke forslag samlet.

Indstille mulighed for frikontingent. Bestyrelsen stiller ikke forslaget samlet.

Punkt 7: Eventuelt.

- Emilie siger, at vi alle sammen er dejlige.